

Technical Specification sheet

Scope of work of wheat seed Distribution:

1. 50 kg of wheat should be placed in a new 50 kg nylon (polyethylene) bag, free of holes and cracks, and well-packed.
2. The bidder must bring a sample of the required wheat (2 kg), and an empty bag as a sample of the packing bags for the wheat seeds before contracting with any supplier.
3. The supplier should provide at least 8 workers in order to weigh and load the wheat bags to the beneficiaries' cars.
4. The supplier shall provide a sample pen, and a large electronic scale suitable for weighing the entire portion of each beneficiary.
5. The supplier must transfer the quantity specified by the organization according to the approved distribution plan.
6. The supplier must provide us with the full quantity during the contract period.
7. Any official document specifying the stage and source of the seed is mandatory.
8. The supplier is obligated to deliver all materials to the villages to be determined by the organization.
9. In the event of a misunderstanding or discrepancy in the English translation, the specifications written in Arabic will be depended.

Note:

- 1- The suppliers showed coordinate with the seed's multiplication office prior to submit there offer, as it the solo source of supplying the seeds.
- 2- The minimum quantity needed is 1000 ton of wheat seeds.
- 3- The suppliers will supply seeds to Hasake sub-district, Sur district and Kissrat district according to the agreed distribution plan with CARE FSL team.

اللية عمل توزيع بذار القمح:

1. أن توضع كمية 50 كغ من القمح في كيس نايلون (بولي ايثيلين) سعة 50 كغ جديدة و خالية من الثقوب و التشققات و أن تكون محزومة بشكل جيد.
2. يجب على العارض جلب عينة من القمح المطلوب (2 كغ) , و كيس فارغ كعينة من اكياس التعبئة لصنف القمح قبل التعاقد مع اي مزود.
3. يقوم المزود بتأمين عمال لا يقل عن 8 من أجل وزن و تحميل أكياس القمح الى سيارات المستفيدين.
4. يقوم المزود بتأمين قلم عينات, وميزان الكتروني كبير مناسب لوزن كامل حصة المستفيد.
5. يجب أن يقوم المزود بنقل الكمية المحددة من قبل المنظمة بحسب خطة التوزيع المعتمدة.
6. يجب على المزود تزويدنا بكامل الكمية خلال مدة العقد .
7. اي وثيقة رسمية تحدد مرحلة و مصدر البذار تعد اجبارية من قبل المزود
8. يلتزم المزود بإيصال كافة المواد الى قرى التي ستحددها المنظمة.
9. في حالة وجود سوء فهم أو تناقض في الترجمة الإنجليزية ، سيتم الاعتماد على المواصفات المكتوبة باللغة العربية

ملاحظة :

- 1 -يجب على الموردين التنسيق مع مكتب إكثار البذور قبل تقديم العرض ، لأنه المصدر الوحيد لتقديم البذور.
- 2 -أقل كمية مطلوبة 1000 طن بذور قمح.
- 3- سيقوم الموردون بتوريد البذور إلى ناحية الحسكة ومنطقة صور ومنطقة الكسرى وفقاً لخطة التوزيع المتفق عليها مع فريق CARE FSL.